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English -  (French below) 

 A. Newsletter templates 

Title: 
SwitchMed Connect: Join the first eco and social innovations gathering in the 
Mediterranean. 

SwitchMed Connect 2015, October 29-30 in Barcelona, is the first annual gathering of more 
than 300 stakeholders from Mediterranean countries to build synergies, exchange knowledge, 
and scale up eco and social innovative solutions. Leading start-ups and entrepreneurs, industry 
agents, change agents, policy and financial institutions working on applications of productive, 
circular and sharing economies in many Mediterranean countries will come together in 
Barcelona. 

Through our collaborative formats sessions, you will be able to : 

•  Get trained and attain skills for creating eco- and social innovations 
•  Co-create and design actions to scale-up innovations 
•  Investigate and discuss challenges, barriers and opportunities 
•  Dive deeper into at least 50 innovations right-now-happening 

REGISTER amd look at the full programme at: www.switchmedconnect.com 
Free entrance until Sept 15th.  

In Partnership  with UNEP/DTIE, UNIDO, UNEP/MAP. Funded by the European Union. 
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B. to share on Twitter 

Choose among those three templates : 

Join us in building a #sustainable society in the #mediterranean. Oct 29-30 in #Barcelona 
http://switchmedconnect.com #SwitchMedConnect  

Join the first #ecoinnovation gathering in the #Mediterranean. Oct 29-30, #Barcelona 
#SwitchMedConnect http://switchmedconnect.com  

Join leading entrepreneurs and industry agents in #circulareconomy at 
#SwitchMedConnect, Oct 29-30, #Barcelona http://switchmedconnect.com 
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B. to share on Facebook and Linkedin   
   

1/  Choose among those two templates : 

Let's gather with 300 Mediterranean key players involved in scaling-up Sustainable 
Consumption and Production (SCP). Subscribe to SwitchMed Connect, on October 29th 
-30th 2015 in Barcelona. Free entrance for early birds until Sept 15th! #SwitchMedConnect
 http://switchmedconnect.com/en/home 

Discover 50 #switchers sharing stories on eco and social innovative solutions, and much 
more!. Subscribe to SwitchMed Connect, on October 29th -30th 2015 in Barcelona. Free 
entrance for early birds until Sept 15th! #SwitchMedConnect 
 http://switchmedconnect.com/en/home 

2/ Please add a personal message! 
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Regular SwitchMed Connect updates are being shared through 
our social networks. Follow us and help us to spread the word! 

Thank you so much! The SwitchMed team. 

 /switchmed.eu Linkedin group: switchMed @SwitchMed 
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Français 

 A. Modèle pour vos Newsletters 

Titre: 
SwitchMed Connect: Rejoignez le premier rassemblement méditerranéen des innovations 
sociales et écologiques. 

SwitchMed Connect 2015, le 29 et 30 octobre à Barcelone, est le premier rassemblement annuel 
de plus de 300 acteurs méditerranéens visant à créer des synergies, échanger des 
connaissances et renforcer les innovations sociales et écologiques. Les principaux entrepreneurs 
et start-up, agents de l'industrie, responsables d'initiatives, agents du changement, institutions 
politiques et financières travaillant sur les applications des économies productives, circulaires 
et collaboratives en Méditerranée, se rassembleront à Barcelone.  

À travers le format collaboratif de nos ateliers et conférences, vous pourrez: 

•  Renforcer vos compétences dans la création d’innovations sociales et écologiques.  
•  Co-créer des actions pour multiplier ces innovations.  
•  Approfondir et discuter des challenges, des freins et des opportunités liés à ce secteur. 
•  Connaître en détails au moins 50 innovations déjà existantes 

INSCRIVEZ-VOUS et regardez le programme complet sur: www.switchmedconnect.com 
Entrée sans frais jusqu’au 15 septembre.  

En partenariat avec UNEP/DTIE, UNIDO, UNEP/MAP. Financé par L’Union Européenne 
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B. Pour partager sur Twitter 

Choisissez parmi les modèles suivants: 

Rejoignez le 1er rendez-vous de l'#ecoinnovation en #Méditerranée. 29-30 oct à Barcelone. 
http://switchmedconnect.com #SwitchMedConnect 

Construisons une société #durable en #Méditerranée. 29-30 Oct 2015 à #Barcelone http://
switchmedconnect.com #SwitchMedConnect   

Rejoignez #SwitchMedConnect et les leaders de l’#économiecirculaire en Méditerranée. 
29-30 Oct 2015 à #Barcelone http://switchmedconnect.com  
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B. Pour partager sur Facebook et Linkedin   
   

1/  Choisissez parmi les modèles suivants: 

Rejoignez 300 acteurs clés de la région méditerranéenne travaillant dans le développement 
de la Consommation et la Production Durables (CPD). Inscrivez-vous à SwitchMed 
Connect, le 29 et 30 octobre 2015 à Barcelone. Entrée sans frais pour les premiers inscrits 
jusqu’au 15 septembre! #SwitchMedConnect http://switchmedconnect.com/fr/home 

Découvrez l’expérience et les solutions écologiques et sociales de 50 #switchers, et bien 
plus! Inscrivez-vous à SwitchMed Connect, le 29 et 30 octobre 2015 à Barcelone. Entrée 
sans frais pour les premiers inscrits jusqu’au 15 septembre! #SwitchMedConnect
 http://switchmedconnect.com/fr/home 

2/ Ajouter un petit message personnel, c’est toujours mieux! 
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L’actualité de SwitchMed Connect est régulièrement partagée sur 
nos réseaux sociaux. Suivez-nous et aidez-nous à répandre 

l’évènement.   

Un grand merci! L’équipe SwitchMed. 

 /switchmed.eu Linkedin group: switchMed @SwitchMed 


